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A: Hello,there. Welcome，and what can we assist you with?
您好。欢迎光临，我们有什么可以帮助您的?

B: Good morning. I have a Bill of Exchange against Bank Acceptance here. I'd like to discount it. Is that possible here?

早上好。我这里有一张银行承兑汇票。我想办理贴现。在这里可以吗?

A: Yes, we can do that. We require the original Trading Contract and also the VAT Invoice and the Commodity Delivery Documents. They all need to be in duplicate.

是的，我们可以办理。我们需要交易合同和增值税发票以及商品货运单的原件。这些都要复印。

B: Yes,I've got all that here.

是的，我已经全都带来了。

A: Do you have a copy of the ID card of the person who took care of the legal aspects of this? The Legal Rep,I mean? We also need the Loan Certificate as well. Do you have that?

承担法律事务方面的人，我指的是法人代表，他的身份证复印件您带着呢吧?我们还需要贷款证。您带来了吗?

B: A copy or the original? I guess you need the original,right? OK, I'll return shortly.

副本还是原件?我猜你需要的是原件，对不对?好吧，我很快就回来。
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